

Socionomsektionen

Möte 4

2021-03-03

Zoom



Närvarande medlemmar:

Emma Andersson Peldán

Kajsa Larsson

Helga Jarnås

Rebecka Brorsson

Linnéa Benson

Elvira Hansson

Aron Selleck

Betül Cetinkaya

Christina Nilsson

Anton Silverbern

Emma Hjort

Ständigt adjungerade:

Adjungerade:

-

Mötesprotokoll

	<u>Punkt</u>	<u>Kommentar</u>
1.	Öppnande av möte	<i>Emma P öppnar mötet 17:00.</i>
2.	Fastställande av dagordning	<i>Ja</i>
3.	Val av sekreterare	<i>Till sekreterare väljs Kajsa.</i>
4.	Val av justerare	<i>Till justerare väljs Helga och Linnéa.</i>
5.	Adjungeringar	-
6.	Föregående mötesprotokoll	<i>Ok</i>

7.	Meddelande från ordförande	<p>Studieenkät om hur distansundervisning har upplevts ska skickas ut från studierektorerna. Förslag att göra inlägg på medierna (ex varje dag i en vecka). Tema: Stöd. Var stöd och hjälp finns, av vilka anledningar en kan söka stöd, ärendegången, distansstudier, kontaktinfo. Studieverkstaden och studiehälsan. Regelbundna inlägg med självhjälpstips.</p> <p>Bli mer aktiva i facebook-gruppen där vi ger varandra förslag. Emma P skapar inlägg där alla kan kommentera förslag.</p> <p>Studentenkät ska skickas till Ulrika Reichert. Emma P läser upp förslag på enkätfrågor.</p>
8.	Meddelande från vice ordförande	<p>Presentkort från hemmakväll hämtas nästa vecka. 50 st.</p> <p>Mailadresser, aktiv kommunikation med kåren. På g.</p>
9.	Meddelande från kassör	<p>Förenkla för nästa kassör → lägga till punkt i stormötetprotokollet att välja ???</p> <p>Pratat med banken om ändring av bokföring som ska förenkla. Ska kolla upp pris.</p> <p>Försäkring. Diskuterar om vi har behov av det, landar i att vi inte har det.</p>
10.	Meddelande från utbildningsutskottet	Planerar terminsombudsmöte.
11.	Meddelande från idrottsutskottet	-
12.	Meddelande från eventutskottet	Digital sittning. Intressekoll visar att det finns ett visst intresse. Elvira har mailat nationer om priser, minimum antal personer mm. Arbetsgrupp: Elvira,

		<p>Linnéa, Kajsa och Helga.</p> <p>Förslag att ändra namn på jobbgruppen på Facebook med syfte att göra det lättare att hitta den. Linnéa ändrar namnet, förslag skickas i facebook-gruppen.</p> <p>Förslag med digital föreläsning, Elvira kontaktar Nora som tidigare föreläst. Ska även kontakta LP och kåren för eventuellt samarbete.</p> <p>Elvira startar insamling för kvinnojouren i Lund och Helsingborg. Elvira kontaktar Agora för eventuellt samarbete.</p>
13.	Meddelande från novischutskottet	-
14.	Meddelande från PR-utskottet	-
15.	Meddelande från Helsingborgsutskottet	-
16.	Meddelande från jämlikhetsutskottet	<p>Pågående studentärende där student och studierektor är inkopplade. Målet är att ärendet är avslutat innan april.</p> <p>Första jml-mötet den 8/3. Rapporterar efteråt hur det gått.</p>
17.	Meddelande från arbetsmarknadsutskottet	Vill skapa kontakt med yrkesverksamma och bredda bilden av yrket, möjligtvis i form av gästföreläsningar.
18.	Meddelande från valberedningen	<p>World Social Work Day: Emma H har haft kontakt med Leili och är i full gång att förbereda sig.</p> <p>Ska snart börja marknadsföra ansökan till styrelsen ganska snart, komma igång i tid så det inte blir för stressigt. Börja om ca 2 veckor. Emma P skickar kallelse till stormötet 17 april. Letar efter ledamot till valberedningen.</p> <p>Emma H ber styrelsen att skicka korta videos där respektive poster beskrivs.</p>

19.	Meddelande från arbetsgrupper	FAQ: Ska läggas upp en frågestund på Instagram där förslag på FAQ-frågor kan komma.
20.	Meddelande från ledamöter	-
21.	Övrigt	<i>Inga övriga punkter togs upp.</i>
22.	Avslutande av möte	<i>Mötet avslutades (18:32).</i>

Sekreterare
[Kajsa Larsson]

Ordförande
[Emma Peldán]

Helga Jarnås

Justerare
[Helga Jarnås]

Justerare
[Linnéa Benson]